
 Jednání školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 20. září 2022 

 

Přítomni: Ing. Tomáš Valer, Marie Úrichová, Ing. Veronika Maňásková, Mgr. Jiří Sukaný, 

                 Mgr. Antonín Ťuhýček, Mgr. David Škrášek, Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková 

 

Omluveni: Miroslav Kovářík 

 

Host: Mgr. Andrea Olbertová 

 

Zahájení:  16:00 

Ukončení: 17:15 

 

Program:  

1) projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022 

2) diskuze 

 

Průběh jednání:  

 

1) projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy 2021/2022 

 

A.Olbertová: 

• seznámila přítomné s dokumentem a jeho obsahem  

• na všechny dotazy členů školní rady reagovala a vše řádně vysvětlila 

 

T.Valer: 

• dotaz ohledně části neomluvených hodin; současný stav výuky ukrajinských žáků  

• hodnotí spolupráci Školní rady se školu na výborné úrovni 

 

A.Mergental:  

• poděkoval paní Olbertové za nelehký školní rok 2021/2022 zejména s ohledem na 

nadstandardní nasazení pedagogického sboru v poskytování jazykové přípravy 

ukrajinským dětem počátkem tohoto roku 

• dotaz ohledně formativního hodnocení dětí a zejména reakce rodičů  

• dotaz ohledně autoevaluace (sebehodnocení) žáků a samotného pedagogického sboru) 

 

M.Úrichová:  

• vyjádřila podporu formativnímu hodnocení; nadále je vítáno a má smysl 

 

V.Maňásková: 

• taktéž vyjadřuje podporu formativnímu hodnocení; jeho význam dokládá na osobní 

zkušenosti 

 

A.Olbertová: 

• škola stále nabízí tripartitu – konzultace rodič x žák x učitel 

• tyto konzultace se osvědčily a jsou stále nabízeny 

 

 

  



Hlasování o schválení Výroční zprávy o činnosti školy 2021/2022 

 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2021/2022. 

 

Dokument bude vyvěšen na www stránkách školy v sekci školní dokumenty: 

 

https://www.zsvelehrad.cz/skolni_dokumenty 

 

 

2) diskuze 

 

A.Ťuhýček: 

• dotaz ohledně zkušeností rodičů ohledně zavedení online plateb v systému Bakaláři 

v 9/22 

• bylo zavedeno s ohledem na bezpečnost příchozích plateb školy, zlepšení 

informovanosti rodičů a vzhledem k lepší přehlednosti 

• zástupci rodičů tento systém pozitivně hodnotí a vítají 

 

A.Mergental: 

• informuje o nárůstu záloh za energie školy placených OÚ Velehrad o cca 1 mil. Kč/rok 

• dotaz ohledně funkčnosti emailu Školské rady sloužícího pro případné dotazy a 

připomínky rodičů  

 

T.Valer: 

• email Školské rady skolskarada.zsvelehrad@gmail.com je bez dotazů rodičů a jeho 

funkčnost byla ověřena dodatečně 23.9.2022 

 

 

 

Termín příštího jednání školské rady: březen 2023 

 

Projednání návrhu rozpočtu ZŠ pro rok 2023 proběhne on-line v prosinci 2022. 

 

 

Ve Velehradě, 23.9.2022 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Valer 
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